

Miss Isabelle Vachon, B.A., RCIC is a graduate of UQAM, as well as of HEC Montreal. Her ten years of experience as a lecturer and an employment counselor have allowed her to work in the sector of the professional integration with Emploi-québec. She has thus acquired specific skills as regards different clienteles, from different cultural backgrounds. Therefore her great interest for immigration.

Miss Isabelle Vachon is a graduate of the first cohort of the Service-council in immigration of the Cégep de Saint-Laurent. She is a member of the ICCRC, the « Registre québécois des consultants en immigration » and a consultant at her own office : IV Immigration.

That said, by her multidisciplinary approach, she has always been involved in several projects:

- Vice-president of the Council of graduates - Faculty of human sciences, UQAM
- Immigration and Integration Salon of Quebec (IISQ-SIIQ)
- International Movie Festival *Vues d'Afrique*
- Director of Internal Affairs, Administrator for Board of Directors -Young Haitian Chamber of Commerce

Since 2013, Miss Isabelle Vachon has been appointed director of the events and director of Policy&Lobby at CAPIC-Chapter of Quebec. In this position, she stood out by being a versatile and capable candidate to carry out in good term the mandates assigned.

Having said that, the beginning of the year 2016 was revealing for all the consultants in Quebec. Her contribution to the committee which prepared the report presented to the National Assembly of Quebec last February, she remains convinced that it is by the implication that we can improve the future of our profession.

Together let us move forward

- **Protect our interests and rights any time**
- **Have the RCIC recognized according to the Professional Code**
- **Pursue the improvement of the services in French for the Quebec Chapter**
- **Assert our profession on new platforms**
- **Recruit more speakers among our colleagues**
- **Recruit more members and volunteers**
- **Contribute to a healthy governance**

Isabelle Vachon, CRIC
IV IMMIGRATION – Cabinet Conseil Immigration
iv.immigrationservices@gmail.com
<https://ca.linkedin.com/in/isabelle-vachon-b6a75250>
[Facebook.com/iv.immigration](https://www.facebook.com/iv.immigration)

Madame Isabelle Vachon, B.A., CRIC est diplômée de l'UQAM, ainsi qu'au HEC Montréal. Ses dix années d'expérience en tant que conférencière et conseillère en emploi lui ont permis d'œuvrer dans le secteur de l'intégration professionnelle avec Emploi-Québec. Elle a ainsi acquis des compétences spécifiques en ce qui concerne différentes clientèles culturelles. Dès lors son grand intérêt pour l'immigration.

Diplômée de la première cohorte du Service-conseil en immigration du Cégep de Saint-Laurent. Elle est membre du CRCIC-ICCRC, du Registre québécois des consultants en immigration et consultante pour son propre cabinet IV Immigration – Cabinet Conseil Immigration.

D'ailleurs, par sa formation multidisciplinaire, elle s'est toujours impliquée dans plusieurs projets:

- Vice-présidente au Conseil de diplômés – Faculté des sciences humaines, UQAM
- Responsable aux kiosques d'information – Salon de l'immigration et de l'intégration au Québec (SIIQ)
- Agente d'information et d'aide à la promotion – Festival Vues d'Afrique
- Directrice de l'administration interne - Jeune Chambre de commerce haïtienne (JCCH)

Depuis 2013, Madame Isabelle Vachon a évolué au sein de l'ACCPI-CAPIC, Chapitre du Québec, en tant que directrice des événements et directrice de la Politique et Lobbying. À ces postes, elle s'est démarquée en étant une candidate polyvalente et capable de mener à bon terme les mandats qui lui sont assignés.

Ceci dit, le début de l'année 2016 fut révélateur pour tous les professionnels en immigration au Québec. Par sa contribution au comité ayant préparé le mémoire présenté à l'Assemblée nationale du Québec en février 2016, elle reste convaincue que c'est par l'implication que l'on peut améliorer l'avenir de notre profession.

Ensemble allons de l'avant

- **Défendre nos droits acquis en tout temps**
- **Faire reconnaître le CRIC selon le Code des professions**
- **Poursuivre l'amélioration des services en français au Chapitre du Québec**
- **Faire valoir notre profession sur de nouvelles plateformes**
- **Recruter plus de conférenciers parmi nos collègues**
- **Recruter plus de membres et de volontaires pour l'ACCPI**
- **Contribuer à une saine gouvernance**

Isabelle Vachon, CRIC
IV IMMIGRATION – Cabinet Conseil Immigration
iv.immigrationservices@gmail.com
<https://ca.linkedin.com/in/isabelle-vachon-b6a75250>
[Facebook.com/iv.immigration](https://www.facebook.com/iv.immigration)

